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Komisja Samorządu i Rolnictwa 

Protokół nr 4.2025 

z posiedzenia Komisji Samorządu i Rolnictwa w dniu 24 lutego 2025 r. 

 

 
     Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 o godz. 13:15, a zakończono o godz. 14:19 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych. 

Obecni: 

1. Joanna Arczewska 
2. Arkadiusz Farys 
3. Beata Łukawska 
4. Marek Mikos 
5. Monika Operacz 
6. Jolanta Ożdżyńska 
7. Maria Pająk 
8. Marcin Pastuszko 
9. Piotr Rakoczy 
10. Grzegorz Wanat 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk otworzyła posiedzenie Komisji i przywitała wszystkich 
obecnych na posiedzeniu. 
      Przewodnicząca Komisji potwierdziła obecność 9 członków Komisji. Nieobecna to Radna 
Joanna Arczewska. Przewodnicząca Komisji stwierdziła kworum do prac Komisji. 
 
      Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
      Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

      Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 1 i przeszła do procedowania punktu 2. 
 
 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 

 
       Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że planowany porządek posiedzenia 
został udostępniony radnym na tabletach w systemie e-sesja i zapytała czy są pytania lub 
uwagi do procedowanego dokumentu. 
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      Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

      Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku 
posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 3.2025 z posiedzenia komisji w dniu 27.01.2025 r. 
4. Analiza listy rolników, z której zostaną wytypowane osoby do odznaczeń. Propozycje osób 
na Gospodarzy Dożynkowych. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy do roku 2030 
(wersja 2). 
6. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Samorządu i Rolnictwa Rady Miejskiej 
w Kunowie za rok 2024. 
7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Arczewska 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w głosowaniu jawnym, jednomyślnie przyjęła 
planowany porządek posiedzenia. 

     Planowany porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 2 i przeszła do procedowania punktu 3. 
 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 3.2025 z posiedzenia komisji w dniu 27.01.2025 r. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że proponowana treść protokołu 
została udostępniona radnym na tabletach w systemie e-sesja i zwróciła się do członków 
Komisji czy mają pytania lub wnoszą uwagi do protokołu  Nr 3.2025 z dnia 27.01.2025 r. 
     Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr  3.2025 Komisji z dnia 27.01.2025 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 3.2025 z posiedzenia komisji w dniu 27.01.2025 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Arczewska 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 

    Oryginały protokołów znajdują się w teczce oznaczonej: Or.0012.4.2024-2029. 

    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 3 i przeszła do procedowania punktu 4. 
 
 
4. Analiza listy rolników, z której zostaną wytypowane osoby do odznaczeń. Propozycje osób 
na Gospodarzy Dożynkowych. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła Pana Andrzeja Sidora z Referatu Spraw 
Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska o przedstawienie listy rolników, z której zostaną 
wytypowane osoby do odznaczeń i osoby na Gospodarzy Dożynkowych. 
     Pan Andrzej Sidor z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska przedstawił 
proponowaną listę rolników, z której zostaną wytypowane osoby do odznaczeń i osoby na 
Gospodarzy Dożynkowych. 
     Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zaproponował do odznaczenia 
kandydaturę Pana P. G. z  N. D. 
     Pan Andrzej Sidor zaproponował do odznaczenia kandydaturę Pana Z. K. z P. 
     Radny Cezary Szwajda zaproponował do odznaczenia kandydaturę Pana M. Ś. z J. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że osoby do odznaczeń i Gospodarze 
Dożynkowi zostaną wytypowani w późniejszym terminie po przeanalizowaniu wszystkich 
kandydatur. 
 
     Lista rolników, z której zostaną wytypowane osoby do odznaczeń, stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
     Lista rolników, z której zostaną wytypowane osoby na Gospodarzy Dożynkowych, stanowi 
załącznik Nr 5 do protokołu. 
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    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 4 i przeszła do procedowania punktu 5. 
 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta 
Północy do roku 2030 (wersja 2). 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie ww. projektu uchwały. 
      Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur  
przedstawiła ww. projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała, co powoduje tak dużą rozbieżność 
w  kosztach planowanych inwestycji między Gminą Kunów a Gminą Pawłów. 
      Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że Miejski Obszar Funkcjonalny daje możliwość uzyskania środków 
finansowych na realizację inwestycji. To co zostanie wpisane do Strategii Terytorialnej 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy 
często różni się od tego, co rzeczywiście zostanie zrealizowane. Na przykład projekt 
utworzenia  „Muzeum na otwartym powietrzu w Nietulisku Dużym’’ pozwala uzyskać środki 
dedykowane, ale w podziale na gminy w zależności od liczby mieszkańców. Czyli nasza gmina 
otrzyma jedynie ok. 3 mln zł do zaangażowania. Więc nie ma sensu wpisywać do projektu 
inwestycji za ponad 200 mln zł, skoro otrzyma się tylko kwotę w wysokości 3 mln zł. 
      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Grzegorz Wanat zapytał czy realizacja 
projektu związanego z budową „Muzeum na otwartym powietrzu w Nietulisku Dużym” jest 
rzeczywiście tak pilną inwestycją i nie można przesunąć jej wykonania na późniejszy okres. 
      Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że otrzymaliśmy środki na realizację tego projektu, a wkład własny to jedynie 
15%, więc należy skorzystać z takiej możliwości. Ta inwestycja jest tak samo ważna jak wiele 
innych zaplanowanych do realizacji projektów. Pani Kierownik Małgorzata Mazur dodała, że 
ruiny w Nietulisku Dużym to przecież zabytek i należy o niego dbać, a odwlekanie realizacji  
ww. inwestycji może skutkować zniszczeniem tego miejsca. 
      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Grzegorz Wanat zapytał czy zostały wzięte 
pod uwagę wysokie koszty utrzymania tego obiektu w przyszłości. Pan Grzegorz Wanat dodał, 
że według jego wiedzy, najwięcej środków przeznaczonych na tę inwestycję ma zostać 
przeznaczonych na tzw. roboty ziemne. 
      Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że jednym z elementów tej inwestycji jest „Remont, konserwacja i  zachowanie 
trwałej ruiny”, w tym zabezpieczenie jej podziemnej części. W związku z tym trzeba m.in. 
uzupełnić spoiny, wyczyścić wszystkie elementy i je zabezpieczyć. To „pochłania” dużą część 
środków,  ale nie da się tego zrealizować w inny sposób. Pani Kierownik nadmieniła, że jeśli 
chodzi o utrzymanie obiektu, na pewno w głównej mierze będą to opłaty związane 
z  oświetleniem. Jednak są plany związane z organizacją imprez i festynów, powstaniem 
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punktu gastronomicznego w pobliżu obiektu, czy po prostu sprzedażą biletów wstępu do 
Muzeum, co pozwoli wygenerować środki na opłaty i  utrzymanie tego miejsca. 
      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Grzegorz Wanat zapytał czy są plany  
przeniesienia kortów tenisowych w  Nietulisku Dużym w miejsce boiska szkolnego. 
      Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że nie ma planów przeniesienia kortów tenisowych w inne miejsce. Jest tam 
wystarczająco dużo przestrzeni zarówno na korty, jak i na boisko. Nie przeszkadzają one 
w  żaden sposób w budowie Muzeum na otwartym powietrzu. 
      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że co roku ruiny 
walcowni w Nietulisku Dużym odwiedza bardzo wiele osób. Więc budowa „Muzeum na 
otwartym powietrzu” jest świetnym pomysłem, który może przynieść wiele korzyści gminie 
Kunów i jej mieszkańcom. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy do roku 2030 
(wersja 2).           
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Arczewska 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, pozytywnie 
zaopiniowała procedowany projekt uchwały. 
 
    Projekt ww. uchwały znajduje się w teczce oznaczonej: Or. 0007.2.2025. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 5 i przeszła do procedowania punktu 6. 
 
 
6. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Samorządu i Rolnictwa Rady 
Miejskiej w Kunowie za rok 2024. 
 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i zapytała członków 
Komisji czy mają pytania, uwagi dotyczące ww. sprawozdania. 
    Nie zgłoszono pytań, uwag. 
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    Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Komisji 
Samorządu i Rolnictwa Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2024. 
 
    Sprawozdanie z działalności Komisji Samorządu i Rolnictwa Rady Miejskiej w Kunowie za rok 
2024, stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
    Sprawozdanie z działalności Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
za rok 2024, stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
   Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6 i przeszła do procedowania punktu 7. 
 
7. Sprawy różne. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji oraz gości czy mają jakieś 
wnioski lub informacje do przekazania. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła Panią Agnieszkę Sarnę z Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie o przedstawienie wniosków o przydział lokali 
socjalnych, które zostały złożone od czasu ostatniego posiedzenia Komisji. 
     Pani Agnieszka Sarna z Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej przedstawiła 4 
wnioski o przydział lokalu socjalnego: Pani M. Z., Pana R. P., Pana M. L. oraz uzupełniony 
wniosek Pani N. N. (złożony w październiku 2024 roku).  
     Komisja Samorządu i Rolnictwa Rady Miejskiej w Kunowie po zapoznaniu się z treścią ww. 
wniosków o przydział lokali socjalnych stwierdziła, że 3 wnioskodawców nie spełnia kryteriów 
umożliwiających przyznanie lokalu socjalnego. Są to: Pani M. Z., Pan R. P. i Pan M. L.. Wniosek 
Pani N. N. wymaga uzupełnienia i ponownej weryfikacji. 
 
     Kserokopie ww. wniosków o przydział lokali socjalnych stanowią załącznik Nr 8 do 
protokołu. 
     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 7 i przeszła do procedowania punktu 8. 
 
  
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk podziękowała wszystkim obecnym za udział  
i zamknęła posiedzenie Komisji Samorządu i Rolnictwa w tym dniu. 
 
    Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 9  do 
protokołu. 
 

   Przewodnicząca Komisji  
  Samorządu i Rolnictwa 

 
 

                                                                                                                        Maria Pająk 
 
Przygotował(a): Ewa Kwaśnik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


